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ZPA.0003.38.2021

Pan
Artur Kijewski
Radny Rady Miasta Kalisza

W odpowiedzi na interpelację z dnia 29 września br. w sprawie wyznaczenia przejść
dla pieszych na ścieżkach rowerowych w miejscu przecięcia z ciągami pieszymi, uprzejmie
informuję,  że  od  wielu  lat  przy  projektowaniu  nowych ciągów rowerowych  oraz  pieszo-
rowerowych  uwzględniane  są  wymienione  przez  Pana  radnego  rozwiązania.  Znaki  P-10
sukcesywnie  umieszczane  są przez Zarząd Dróg Miejskich  także  na istniejącej  sieci  dróg
rowerowych  w  miejscach,  gdzie  występuje  uzasadniona  potrzeba  wprowadzenia  takiego
oznakowania.

Niezależnie  od  powyższego  informuję  Pana  radnego,  że  przeprowadzona  zostanie
szczegółowa analiza ciągów rowerowych na terenie Kalisza i wszędzie tam, gdzie przecinają
się  z  ciągami  pieszymi  o  szczególnie  dużym natężeniu  ruchu  pieszego,  a  brakuje  znaku
P-10, będzie on wykonany.

Jeżeli  warunki  pogodowe  na  to  pozwolą,  przedmiotowe  oznakowanie  zostanie
zrealizowane  jeszcze  w bieżącym roku.  W przeciwnym wypadku Zarząd  Dróg Miejskich
wykona oznakowanie  do końca czerwca przyszłego roku, na etapie  odnowy oznakowania
poziomego ulic Kalisza.

                                                                                          

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz, dn. 29 września 2021 r.

Pan
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza

Szanowny Panie Prezydencie,

w Kaliszu  każdego roku przybywa ścieżek rowerowych,   a  także  rowerzystów, którzy  się po nich

poruszają. Coraz częściej wspomniane ścieżki, krzyżują się lub przecinają z chodnikami i traktami dla

pieszych.  Niestety  nie  wszyscy  piesi  i  rowerzyści  mają  świadomość,  kto  ma  pierwszeństwo.

Najlepszym  rozwiązaniem  jest  przejście  dla  pieszych  przez  ścieżkę  rowerową,  gdzie  zgodnie  

z przepisami piesi mają pierwszeństwo i pozwala to uniknąć wielu niebezpiecznych sytuacji.

W związku z powyższym, interpeluję by  w takich miejscach, gdzie jest największy ruch,  wykonać

brakujące  nowe przejścia dla pieszych.

   Z poważaniem

              
                Artur Kijewski

          Radny Miasta Kalisza


